
 

 

MUISTIO 
  
Aihe: 107-G-piiri / Työvaliokunnan kokous 
Aika: 4.2.2017 klo 9.05–10.31 
Paikka: Kansalaistoiminnankeskus Matara / Matara-sali, Matarankatu 6, 40100 
 Jyväskylä  
 
Paikalla / estynyt / poissa / muut osallistujat: DG Kari Edelmann, piirisihteeri Marja Kemppinen, 1. 
VDG Jari Peltonen, 2. VDG Olavi Vesanen, IPDG Jorma Tuhkanen (estynyt), piirin rahastonhoitaja 
Erkki Iso-Markku, GLT Veikko Kotolahti (estynyt), GMT Juhani Rikkonen sekä alueen 
puheenjohtajat Markku Palander, Veikko Partanen (poissa), Juha Nokelainen, Jyrki Toljander 
(estynyt) ja Aki Tolkki (estynyt). Lisäksi paikalla oli kutsuttuna kauden 2017-2018 piirisihteeri Olavi 
Harju. 
   
1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Kari Edelmann avasi kokouksen klo 9.05. 

 
2. Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat 
Puheenjohtajana toimi piirikuvernööri Kari Edelmann ja sihteerinä piirisihteeri Marja 
Kemppinen. Todettiin läsnäolijat. 

 
3. Piirin talous, rahatilanne / talousarvio 2016-2017 
Piirin rahastonhoitaja Erkki Iso-Markku esitteli piirin taloustilanteen. Rahatilanne todettiin 
hyväksi, ja se tullee säilymään hyvänä toimikauden loppuun saakka. Todettiin, että tällä 
kaudella on erityisesti säästetty kokouskuluissa. Mahdollisesta 500 euron suuruisesta 
piirirahan takaisin palauttamisesta päätetään myöhemmin. Päätettiin järjestää 
ylimääräinen piirihallituksen GoToMeeting-kokous tiistaina 9.5.2017 klo 18.30, koska 
todettiin, ettei vapaamuotoisen vaihtokokouksen yhteyteen ole mielekästä järjestää 
kokousosiota. GoToMeeting-kokouksen teknisistä järjestelyistä lupautui vastaamaan Jari 
Peltonen. 
 
4. Vuosikokouksen valmistelun tilannekatsaus 
Kari Edelmann esitteli vuosikokouksen valmistelun tämänhetkisen tilanteen. 
Ilmoittautumisten yhteydessä kerätään osallistujien sähköpostiosoitteet, joita voidaan 
hyödyntää koulutuksiin ilmoittautuneiden yhteydenotoissa. Sovittiin, että piirisihteeri on 
yhteydessä Tuomas Moisioon ja pyytää häntä lähettämään kouluttajille heti 
ilmoittautumisajan päätyttyä koulutuksiin osallistuvien sähköpostiosoitteet, jotta kouluttajat 
voivat olla ennakkoon yhteydessä koulutuksiin ilmoittautuneisiin mm. koulutustarpeista. 
Vuosikokouksen yhteydessä järjestettävästä koulutuksesta muistutetaan vielä mm. 
piirikuvernöörin helmikuun tiedotteessa. 
 
5. Palkitsemiset 
Kari Edelmann on ollut yhteydessä alueen ja lohkon puheenjohtajiin ehdokkaita 
kartoitettaessa, ja muutamia ehdotuksia on saapunut. Piirikuvernööri tekee päätökset 
palkittavista. Piirikuvernööri ja piirisihteeri yhdessä tarkastavat listan Suomen Lions-liitto 
ry:n palkitsemisohjeita noudattaen.  
 
6. Koulutustarjonta  



 

 

Valmennusta järjestetään 18.2.2017 kauden 2017-2018 alueen ja lohkon puheenjohtajille, 
18.3.2017 uusille jäsenille ja kummeille sekä piirin vuosikokouksen yhteydessä 
Viitasaarella. Mahdollisesti kevään aikana järjestetään myös MyLCI-koulutusta alueittain 
(kouluttajana Jari Rytkönen). Keskusteltiin klubien kotisivuista viitaten viestintätoimikunnan 
piirihallitukselle lähettämään raporttiin. Todettiin, että klubien kotisivujen tulisi olla toimivat 
ja ajantasaiset. FB ja muut sosiaalisen median kanavat tuovat kävijöitä kotisivuille, jotka 
toimivat ns. klubin näyteikkunana. Klubivierailuilla tuodaan esiin kotisivujen merkitys. 
Klubien (viestintä)sihteereille järjestettäneen koulutusta syksyllä 2017. 
 
7. Lionien tuhkarokko-ohjelma  
Kari Edelmann esitteli saamansa kirjeen. LCIF on mukana hankkeessa, jossa yritetään 
poistaa tuhkarokko koko maailmasta vuoteen 2020 mennessä. Piiriä on lähestytty 
rahapyynnöllä. Todettiin, että yleensäkin LCIF:n roolia ja siitä tiedottamista tulisi tehostaa. 
Ollaan yhteydessä G-piirin LCIF-koordinaattori Kyösti Mikkoseen. 
 
8. Vaatekeräys 
Todettiin, että esitetty vaatekeräys sopisi klubien aktiviteetiksi. Lisätään aktiviteettien 
koontilistalle yhtenä aktiviteettiesimerkkinä. 
 
9. PuSu ja Quest -yhteistyöhanke 
Jari Peltonen esitteli yhteistyöhanketta, josta kuullaan lisää iltapäivän piirihallituksen 
kokouksessa. Todettiin, että hanke on otettava huomioon piirin toimintasuunnitelmassa 
2017-2018 sekä klubien tasolla. Lisäksi on valittava hankkeen yhteyshenkilö. Asian 
käsittely jatkuu 4.2.2017 piirihallituksen kokouksessa. 
 
10. Kauden 2017-2018 toimintasuunnitelma 
Todettiin, että kauden 2017-2018 toimintasuunnitelma käydään läpi tarkemmin 4.2.2017 
piirihallituksen kokouksessa. Tässä vaiheessa tuotiin esiin Jäsenohjelma, jonka tavoitteet 
todettiin tulevallakin kaudella koviksi. Tuotiin esiin LCI Forward -ohjelma, josta löytyy 
lisätietoja mm. linkistä http://members.lionsclubs.org/FI/lci-forward/. Muistutettiin, että 
tulevan kauden suunnittelu (mm. Hyvän päivä, PuSu-rahojen käyttö klubeissa) on 
aloitettava hyvissä ajoin. 
 
11. Muut asiat 
Metso-Leijona-lehdet (painos 3500 kpl) ovat saapuneet jaettaviksi. Lehtien jako tapahtuu 
alueen ja lohkon puheenjohtajien avustuksella, ja lehdet laitetaan jakoon 4.2.2017 
piirihallituksen kokouksessa.  
 
12. Seuraava kokous 
Seuraava työvaliokunnan kokous pidetään ennen piirihallituksen kokousta 8.4.2017 klo 
9.00-11.00 Kansalaistoiminnankeskus Matarassa. Lisäksi kokouskalenteriin lisättiin tänään 
ylimääräinen piirihallituksen GoToMeeting-kokous 9.5.2017 klo 18.30. 

 
13. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.31. 
 
Muistion vakuudeksi 
Marja Kemppinen 


